
Schriftelijke vragen aan het college

Ulft 28 juni 2013

Geacht college,

Ik neem aan dat iedereen  het artikel in de Gelderlander van afgelopen zaterdag over Henk Wellink in
het Ketelhuis en de vestiging van een hotel daarin heeft gelezen.
De gemeente doet daarin een aantal uitspraken. Een eerste citaat: Het wil maar niet lukken om een
hotelier te strikken. De gemeente legt de schuld bij BOEI. “We hebben het idee dat BOEI als eigenaar
nog niet , veel stappen heeft gezet om hoteliers te vinden.

Mede naar aanleiding van deze uitspraak ontvingen wij eerder deze week een brief van directeur van
Boei waarin hij uitgebreid beschrijft hoeveel moeite BOEI sinds 2008 deels in samenwerking met de
gemeente heeft gedaan om een hotelier te vinden. Ik heb hier een aantal vragen over:

1) Met wie heeft de journalist van de Gelderlander bij de gemeente gesproken?
2) Is datgene wat tegen de journalist van de Gelderlander gezegd is over de inspanning van boei ten
aanzien van het werven van een hotel uitbater in overeenstemming met datgene wat in het artikel
daarover geschreven staat?
3) Is dit in overeenstemming met de mening van dit college over de inspanning van BOEI?

4) Zo ja, wat had u dan nog meer van Boei verwacht?
5) Hoe kijkt u tegen uw eigen inspanning op dit terrein dan aan?
6) U heeft gesprekken met Ruimzicht gevoerd. Wat heeft u in de gesprekken met ruimzicht precies
geboden? En waarom was dit onvoldoende om deze ervaren horeca mensen over de streep te
trekken
7) Waarom bent u niet in gegaan op het advies van deskundigen van buro49 en de vraag van
Ruimzicht om de horeca op het dru terrein in een hand te brengen?

8) Kunt u aangeven op grond waarvan u denkt dat op korte termijn een hotel uitbater voor het
Ketelhuis is te vinden?

In het artikel van afgelopen zaterdag stond nog een ander citaat naar aanleiding van opmerking van
Wellink dat hij al een half jaar zit te wachten op stromend water en andere nutsvoorzieningen. Daar
moet hij tot 2015 op wachten ivm de aanleg van een plein.  Een tweede citaat: De gemeente laat
weten dat er geen sprake is van pesterijen.

Als de gemeente niet bezig is met pesterijen, kunt u mij uitleggen waarom u dan niet allang hebt
ingestemd met en meegewerkt hebt aan het leggen van nutsvoorzieningen zoals water, electriciteit
en riolering naar het Ketelhuis?

Dan tot slot. IN de raadsrotonde gaf wethouder Haverdil aan dat de stuurgroep formeel niet meer
bestaat. In zijn brief geeft Boei aan dat de stuurgroep formeel nog steeds bestaat maar dat BOEI
sinds 2010 de verhouding als gelijkwaardige partner niet meer bestaat.



Kunt u aangeven waar u op baseert dat de stuurgroep formeel niet meer bestaat?
Kunt u ook aangeven waarom u BOEI sinds 2010 niet meer als gelijkwaardige partner behandelt?

Met vriendelijke groeten,

Hayo Canter Cremers
Fractievoorzitter D66


